



Qiwen Wang

Beijing

+86 10 8516 4269
qiwen.wang@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Intellectual property

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Wang's practice focuses on patent invalidation, appeals, prosecution and counseling. Mr. Wang has extensive expertise in handling patent-related legal matters. He has helped clients in prosecuting more than 1,000 invention, utility model, and design patent applications. He has also handled many patent invalidation and appeal cases before the Patent Reexamination Board and the courts and has helped clients obtain very favorable results.

Prior to joining Han Kun, Mr. Wang practiced as a patent attorney for more than ten years at CCPIT Patent and Trademark Law Office.

EDUCATION

Mr. Wang obtained a Bachelor's degree in Mechanical Manufacturing and Automation in 2003 from Harbin Institute of Technology. He obtained a Master's degree in Mechanical Engineering in 2006 from Kyungpook National University of South Korea.

QUALIFICATIONS

Admitted to practice before the China National Intellectual Property Administration.

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



王其文

北京

+86 10 8516 4269
qiwen.wang@hankunlaw.com

业务领域

- 知识产权

工作经历

王其文先生专长于专利申请、无效、检索、行政诉讼和相关咨询。他在服务跨国企业和国内企业方面都有丰富的经验，帮助客户办理过超过千件发明、实用新型和外观设计专利申请。王其文先生曾代表众多业界领先的国内外公司处理各种专利事务，包括撰写申请、答复审查意见、行业布局检索、FTO 检索和分析以及各种咨询。王其文先生还曾代表许多客户在专利无效和行政诉讼案件中取得过有利结果。

在加入汉坤之前，王其文先生曾在中国国际贸易促进委员会专利商标事务所工作 10 年。

教育背景

王其文先生于 2003 年获哈尔滨工业大学机械制造及其自动化学士学位。其后，王其文就读于韩国国立庆北大学，于 2006 年获机械工程硕士学位。

执业资格

中华人民共和国专利代理人执业资格

工作语言

中文、英文